
Brug 3: Brugge verplaatst zich slim, gezond en fossielvrij

Modal shift

Wat ging goed?

• Stijging van het fietsgebruik in Brugge. Zowel recreatief als 

voor woon-werkverplaatsingen nemen Bruggelingen vaker 

de fiets.

Wat kan beter?

• Het gebruik van het Openbaar Vervoer is gedaald.

• Het autogebruik is gestegen.

Volgende stappen

• Verder inzetten op fietsinfrastructuur en -beleid

• Het gebruik van de wagen blijven ontmoedigen

Conclusie: 

Meer en meer Bruggelingen nemen de fiets voor hun verplaatsingen. Dit zowel recreatief als voor woon-werkverplaatsingen. De opkomst van de elektrische 

fiets heeft hier zeker aan bijgedragen. Ook het gebruik van de wagen is echter gestegen. Het Openbaar Vervoer deed het minder goed. In 2024 worden de 

resultaten van de volgende Stadsmonitor bekend gemaakt. Hieruit zal duidelijk worden wat de effecten zijn van de coronapandemie.


